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De agenda was als volgt: 
1. Opening, mededelingen, vaststellen agenda. 
2. Aanvalsplan OV chipkaart en bestuurlijke organisatie 
3. TLS – Veiligheid OV chipkaart 
4. Districhip – Distributie 
5. Privacy – CBP 
6. Stand van zaken NS 
7. Verslag vorige vergadering dd. 28 november 2007. 
8. Tarieven i.r.t.. NS tarieven _ uitwerking overeenstemmingspunten. 
9. Tarieven i.r.t.. NS tarieven _ uitwerking uitspraak stadstreeksupplementen 
10. Kaartproductie 
11. Vervoervoorwaarden 
12.  Planning en proces 
13. Overlegdata 2008 
14. Rondvraag en wvttk 
15. Sluiting 
 
1. Opening en mededelingen. 
De voorzitter, de heer Verbeek, opent de vergadering en heet de Staatssecretaris mevrouw Huizinga welkom 
in dit reguliere overleg tussen de decentrale overheden, Verkeer en Waterstaat, en de (koepels van) 
vervoerbedrijven. Gelet op de recente ontwikkelingen rond de OV-chipkaart is er voor gekozen binnen het 
reguliere overleg tijdsruimte te creëren voor het overleg in bestuurlijk regieteam verband. Dit betreft de 
agendapunten 2 tot en met 5.  
 
2. Aanvalsplan OV chipkaart en bestuurlijke organisatie 
3. TLS – Veiligheid OV chipkaart 
4. Districhip – Distributie 
5. Privacy - CBP 
De staatssecretaris geeft aan dat het belangrijkste doel van het Aanvalsplan is het verbeteren van het imago 
van de OV-chipkaart bij de reizigers. Over vier weken dient er een plan in de Tweede Kamer te liggen waarin 
we aangeven hoe we met alle punten omgaan, die op dit moment het positieve beeld van de OV-chipkaart 
ondermijnen. Alle betrokken partijen moeten laten zien, dat we de punten onderkennen en gezamenlijk 
oppakken. Dat vraagt mandaat, eventueel inclusief mogelijke terugkoppeling, van alle betrokken partijen en 
de bereidheid om over de eigen schaduw heen te springen. In het belang van de OV-chipkaart.  

 1



 
De heer Hettinga voegt daaraan toe dat daartoe absolute transparantie van alle partijen een voorwaarde is. 
De heer Bleeker is het daar mee eens. Hij stelt dat het nu zaak is dat alle partijen ook expliciet te durven 
maken waar nog de bottlenecks zitten en hoe daar mee om te gaan. Geen verrassingen meer. De heer Kok 
onderschrijft vanuit TLS de bereidheid tot openheid.   
 
De staatssecretaris wil liefst elke week met het regieteam bijeenkomen. Na discussie wordt besloten 
frequent bijeen te komen op basis van (tussen)resultaten die besproken kunnen worden. De secretariaten 
gaan dit organiseren. 
 
De heer Verbeek geeft aan dat niet het beeld moet ontstaan dat er in de afgelopen periode niets is gebeurd. 
Er is wel degelijk veel werk verzet en voortgang geboekt. De staatssecretaris beaamt dat en geeft aan dat 
we nu moeten doorpakken en alle resultaten tot nu toe ook moeten gebruiken. 
 
Het aanvalsplan wordt per domein besproken. Het is niet de bedoeling om tijdens deze vergadering alle 
zaken al inhoudelijk af te concluderen, maar wel om scherp te krijgen welke domeinen van belang zijn en 
hoe we die binnen de termijn in het aanvalsplan gaan opnemen.  
Vooraf geeft de heer Hettinga aan dat hij de reiziger mist als apart domein. Hierop wordt gezegd dat de 
reiziger onderdeel is van alle domeinen en overal terug dient te komen. Zoals ook vastgesteld in de 
ambtelijke voorbereiding. 
 
In het domein beveiliging, vraagt de staatssecretaris expliciet aandacht voor het noodscenario. Dat moet er 
op zeer korte termijn liggen. De heer Kok geeft aan dat men er aan werkt en het er ook op korte termijn kan 
liggen. Daarbij wel de opmerking dat één noodscenario niet te maken is. Het gaat om meerdere niveaus in 
de beveiliging en dus ook meerdere noodscenario’s. Afgesproken wordt dat TLS en V&W noodscenario’s 
delen en aanscherpen. De overige partijen blijven geïnformeerd.  
 
Voor privacy geldt dat de staatssecretaris van het beeld af wil dat reizigers en politiek denken dat de 
vervoerders er met hun gegevens vandoor gaan. Er is groot wantrouwen. Dat dient doorbroken te worden. 
Volgens haar moet de uitkomst zijn: CBP-proof en voor langere termijn, bijvoorbeeld 2012. De heer Ekkers 
deelt dat, maar vraagt zich wel af of je expliciet een jaartal moet noemen, omdat partijen direct zullen 
reageren met vraag en wat daarna?? De heer De Goeij geeft aan dat vervoerders zich altijd aan de wet 
zullen houden, maar ze willen zich niet op voorhand uitleveren aan het CBP. Het is nog te vroeg. Er zijn 
afspraken gemaakt tussen NS en CBP. NS gaat aantonen hoe zij met persoonsgegevens om willen gaan in 
de toekomst. Let wel, het is in de toekomst kijken. De Staatssecretaris benadrukt nogmaals dat privacy het 
beeld van de OV-chipkaart in de samenleving ernstig schaadt. Het onderwerp behoeft vandaag niet te 
worden uitgediscussieerd, maar we moeten er in het aanvalsplan wel uitkomen in het belang van het beeld 
van de OV-chipkaart.  
 
Voor distributie is het wat de staatssecretaris betreft meer dan alleen inzichtelijk maken. Het gaat erom dat 
tijdig de juiste zaken besteld en geleverd worden. Waarbij ook expliciete aandacht voor harmonisatie. De 
heer De Vroome geeft aan dat hij aan dat verzoek kan voldoen. De vraagkant is helder, de aanbodkant is 
uitkomst aanbesteding en ten aanzien van eigendom, beheer en financiering is een discussienotitie gereed 
die nu voor standpuntbepaling naar de betrokkenen verzonden wordt. In dit regieteam kan de voortgang 
besproken worden.  
De heer Hettinga geeft aan dat de wijze waarop zaken straks gepresenteerd gaan worden, zo simpel 
mogelijk dienen te zijn. Opdat iedereen het snapt. Daarnaast dient expliciet gemaakt te worden wat de 
keuze voor bepaalde distributie betekent voor de reizigers. De heer verbeek geeft aan dat er natuurlijk al 
vele keuzen gemaakt zijn. Het is de vraag of je daar op terug moet komen. Het is veel eerder zaak deze te 
expliciteren en aan te geven welke besluiten er nog nodig zijn. Tenslotte wordt aangegeven dat NS-
distributie ook onderdeel is van dit domein en door de projectleider meegenomen dient te worden.   
 
Voor tarieven geldt voor de staatssecretaris ook dat dit meer is dan alleen inzichtelijk maken. Zij wil ook 
concrete besluiten. En ook antwoord op de vraag, wat dit uiteindelijk voor de reiziger betekent. 
 
Kosten wordt niet inhoudelijk besproken. De heer Kroon wil wel expliciet gemeld hebben dat eventuele 
meerkosten ook niet bij de vervoerders neer dienen te slaan. 
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Voor de planning geldt dat vooralsnog de bestaande planning gehandhaafd blijft. Conform eerdere afspraken 
wordt in april/mei de balans opgemaakt en de Kamer door V&W voor het zomerreces geïnformeerd. 
Mochten echter uit de activiteiten en resultaten van het Aanvalsplan consequenties rollen voor de planning, 
dan worden die uiteraard meegenomen.  
 
Alle genoemde projectleiders per domein worden gehandhaafd, met uitzondering van NS’ers.  
Hiervoor doet NS het verzoek om V&W dit project te laten leiden. Hierover worden afspraken gemaakt na 
afloop van de vergadering [uitkomst: Diederik Zonnenberg TLS/NS gaat trekken].  
 
Het Expertise Centrum speelt een prominente rol in domein beveiliging.  
De overall procesmanager wordt nog gezocht. V&W zal hier iemand op zeer korte termijn voor inschakelen.  
 
Secretariaat en verslaglegging van het regieteam worden bij V&W belegd.  
 
 
Sluiting 
 
 

 


